百富門公司 Brown-Forman Co.



The Brown-Forman Corporation

is one of the largest American-owned companies in the spirits and wine business. The company was founded in 1870 by George Garvin Brown, a young pharmaceuticals salesman in Louisville, who had the then-novel idea of selling top-grade whiskey in sealed glass bottles. Since then, it has grown into a company that in fiscal 2006 had sales of \$2.4 billion. The Brown family controls

more than 70% of the voting shares. Some well-known brands of the corporation include Jack Daniel's, Southern Comfort, Finlandia Vodka, Woodford Reserve Bourbon, Canadian Mist, Early Times, Old Forester, and Korbel champagne.

百富門公司是美國在烈酒和葡萄酒業務最大的國有公司之一。該公司成立於1870年,由喬治加爾文布朗——個年輕的藥品推銷員在路易斯維爾出售密封玻璃瓶內的高檔威士忌;由於構思新穎,自那時以來,它已發展成為一家公司。在2006年銷售2.4億美元。布朗家族控制的有股份超過70%。該公司另外一些知名品牌包括:傑克丹尼、金馥力嬌、芬蘭伏特加、活福珍藏波本威士忌、加拿大薄霧威士忌、早期的時代、老福斯特和科貝爾香檳





